
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 20.12.20i 8

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb? w imieniu mieszkaric6w

KazimieruaWielkiego o naprawg jezdni i zlikrvidowanie ubltk6w

na ulicy Barskiej prry shzyzowaniu zrlic4Poln4 w poblizu Swiatel

sygnalizacyjnych.

Uprzejmie proszg PanaPrczydenta o pomoc w tej sprawie.


